
                    Skolebestyrelsesmøde 

                          
                                     Dato:  d. 23/3–2021, kl. 19.00 Virtuelt 
Mødeleder: Jannie 
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Afbud:    

Pkt. 116: Orientering fra:                           

1.Skoleleder 
 

2.Skolebestyrelsesformand: 

 

3.Andre: 

 

 

Ad.116 

1: Fået 2 nye elever. En til 3.klasse og 1 til 2.klasse. 

Ny arbejdstidsaftale for lærerne A20. Skal virke fra 1. 

august, men der er en masse forarbejde som skal sættes i 

gang/være på plads inden. Der afholdes 4 workshop for TR 

og skoleleder her i foråret. 

2: Kun pkt. vedr. dialogforum 

3: Intet 

Pkt. 117: Corona nedlukning/genåbning 

 

AH: Har besluttet at der inden 

sommerferien ikke kommer projektuger 

eller emneuger på tværs af årgangen. 

Efter sommerferien:  

– Skolefest i oktober aflyses 

- Projektuger på tværs – håber vi på 

- Morgensang?? 

Drøftelse: 

 

Ad. 117 

 

Lidt mere genåbning fra efter påske: 5. og 6.klasse må 

komme tilbage 50%. Hvad det helt præcist betyder er ikke 

kommet endnu.  

Udfordring er afholdelse af frikvarter, så det bliver nok ved 

STIF hallen eller måske forskudt. Forskudt er dog ikke så 

let, da nogle lærere underviser på flere årgange. 

 

Søren: Ros vedr. trivselsgrupper og udedag. 

 

AH: Spændende med testning – at få en hel klasse igennem. 

LD: Der er afsat tid til at eleverne i 6.klasse kan blive testet. 

 

Drøftelse af AHs beslutning: 

Søren; Tænker det er ok, men det kunne være rart at mødes. 

Morgensang kan først laves, når der er nye retningslinjer. 

Morten: Hvis alle er vaccineret, burde skolefesten vel ikke 

være en udfordring. 

Charlotte: I forhold til 6.klasse – vil de gerne kunne have det 

lagt ind i en ramme der kan holde. 

Rita: Det er kun voksne, som er vaccineret – og ikke børn – 

så nok fornuftigt at vente. 

Jannie: Vaccinen gør jo ikke at der ikke sker smitte. 

 

Skolebestyrelsen enig i at skolefesten aflyses. 

Pkt. 118: Næste skoleår 

 

Skema og timefordelingsplan 

 

Folkeskoleloven siger: 

Stk. 4. I forbindelse med planlægningen af det 

kommende skoleår forelægger skolens leder det 

Ad.118 

 

Timefordelingsplan: Dansk, matematik og historie har et 

minimumstimetal – de øvrige fag er kun vejledende fra 

UVM. 

Vi prioriterer dansk. I dansk ligger også mange timeløsefag 

som klassenstid, arbejdsmarked kendskab og trafik. 
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kommende skoleårs skemaer for 

undervisningen og rammerne for skiftende 

skemaer for skolebestyrelsen, med henblik på at 

skolebestyrelsen kan afgive en udtalelse herom. 

 

 

Skema inddeling og mødetid: 

Godkendt 

Pkt. 119: Diskussion af næste møde i 
Dialogforum 
 
Dialogforum består af politikere, skoleledere, 
skolebestyrelsesformænd og -næstformænd. 
Søren orienterer om næste møde, som bliver 
d. 27/4 og hvor formålet bl.a. er at komme 
med ideer til, hvordan man politisk kan 
reparere på det, der er gået tabt under 
nedlukningen, når vi forhåbentlig går i gang 
med et normalt skoleår efter sommerferien. 

 

Ad.119 

 

Søren: Ønsker ikke det handler om nedlukning – men om 

genåbning. Bekymring vedr. det sociale – om der kommer 

børn der mistrives eller får skoleværing. Børnene som har 

betalt prisen for at hjælpe de gamle. 

Har I nogle ideer? 

 

AH: Vores oplevelse er at eleverne trives – men vi ved jo 

ikke hvad der sker med de store elever – og eftervirkninger. 

CS: Nogle elever har rykket fagligt ved at være online – og 

nogle har det modsatte. 

Undervisningsministeren sagde der kom penge ud – men det 

er jo ikke bare en tilfældig ekstra voksen der er brug for. 

Mathilde: Trivsel i klasse – få midler til det. F.eks til Ahl 

hage tur, skolefest, trivselsarrangement – noget som er 

udover det faglige.  

Kan man få fagpersoner – skolepsykologer – ind og snakke 

om hvad der har været svært. 

Jannie: At hjælpe de elever, som har det socialt svært. Ekstra 

personale til at se det usagte eller som kan se reaktioner der 

kommer senere. 

CS: Flere voksne skal være kompetente voksne. Men måske 

kunne man også få kreative projekter ind – f.eks en kunstner. 

Søren: Vil tage det med videre. Hvad med at kommunen 

betaler tiden til lærerne, når de skal på overnatning? 

Bekymret for sfo og klub – at mange har meldt sig ud. 

Måske kan man hjælpe lidt her. 

AH: Virkelig godt med at støtte op om klub – vigtigt at 

eleverne kommer ind i det sociale liv. 

Jannie: Hvordan tænker vi det ind – at nogle børn får det 

svært, når de kommer tilbage i skole – og fokus på hvordan 

vi støtter disse børn – som har fungeret godt i 

hjemmeundervisning – måske bedre end før 

CS: også fokus på det gode ved online. 

 

Søren: Hvis I kommer i tanke om noget – så skriv bare til 

mig. 
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Pkt. 120: Åbent punkt og eventuelt 

-ting du undrer dig over 

-punkter, som du ønsker taget op på et 

senere møde. 

 

Ad.120 

Rita: Test – er det kviktest? Det er kviktest. Hun sender 

procedurer til AH. 

 

Søren: Næste møde – hvordan må vi mødes? Men nok fint at 

vi tager et onlinemøde – fortsat om genåbning. 

 

 

 

Næste møde er: 19 april 2021.        

 


